
Granollers és una ciutat im

portant dins el camp de l'es

port. Aixl doncs tenim el cas
del Bàsquet que en general
ha tingut un fort alçament
dins la nostra ciutat.

Pensem que dos personatges
significatius i talment impor
tants dins d'aquestmoviment
ho són en Chichi Creus com a

veterà i en David de Laurents
com a mostra clara de can
tera.

Ells dos tenen molt clares

quin paper juguen dins

aquest muntatge, i tot i pot
ser divergen en edat i expe
riència, tenen moltes coses
en comú: SUPERACIÓ, ESPE
RIT DE LLUITA I PROFES
SIONALITAT.

FITXA TÈCNICA
Nom: Joan Creus "Chichi"
Edat: 27 anys
Alçada: 1,77
Lloc de l'equip: Base
Número: 10
Club anterior: Barcelona

Vam entrar tot decidits en el
Video Club 3 on ens esperava
en Chichi; Amb el seu tarannà
nervicís ens conduí al seu

despatx, que quedava sortint
a mà dreta, en un recinte ple
de taules i cadires on ens
vem prendre un tallat, (no cal
dir que era un Bar).
En Chichi començà a parlar
movent les mans i els ulls

gairebé al mateix temps i ens
condul a una eixerida tertúlia

que ens aillà del nostre
entorn. Arrel d'aixó ens co

mentà

Havent de canviar sovint de

residència, comporta una di
ficultat d'adaptació a l'entorn
on et bellugues; segueixes te
nint els mateixos companys
però la relació queda molt ai
Ilada.

Tot això, amb els temps
aprens a desenvoluparte dins
les teves limitacions.

Ara que parlem de companys,
aprofitem per a fer la típica
pregunta de l'ambient
d'equip, perd ell sembla que
també ho aprofiti per tallar
nos de cop tot dient

Dins el nostre equip... SImp!
(beu un glop) la relació no es
limita a un contacte tècnic,
sino que a més a més s'inten
ta cultivar l'amistat i l'am
bient relaxat.
Un clar exemple d'això és que
els desplaçaments que realit
zem, ho fem de manera con

junta i no com d'altres equips
on cada jugador es mou inde
pendenment. Per altra banda,
tot i que sembla que la meva
relació amb l'altre base hau
ria de ser freda, és totalment
al contrari, ja que entre nosal•
tres existeix en el joc plena
compenetració i en el carrer
una bona amistat.

DEL MON PERSONAL
AL MON TÈCNIC

Davant nostre, assegut en

una cadira de fusta vella es
troba un home neguitós, ple
de força i nervi, és una imatge
real d'en Chichi i que la tro
bem reflectida en el terreny
de joc, on les seves cames

bellugadisses, la seva mirada

que no perd el control i els
seus dits assenyalant juga
des gairabé perfectes deixa

entreveure, que és el motor
de l'equip; Sembla que ens

llegeix el pensament, i quan Ii

preguntem sobre el nou sis
tema de Iliga ens sonriu
mentre diu...

És un sistema molt positiu de
cara al públic i l'espectacle, i
sobre tot dóna més oportuni
tats als equips joves.
Però a llarg terme, serà nega
tiu i aixó es deurà a la reduc
ció de fitxes que es composa
rà de 2 Americans i 7 Nacio

nals; Tot això portarà un mo

viment poc favorable als juga
dors titulars. Penso que
s'hauria de canviar aquest
sistema i deixar-lo tal com es

tava.

El nou sistema repercuteix a

l'hora de planificar els entre
naments i per tant a l'hora de

jugar?
No, no té cap repercusió a

l'hora d'estructurar el
sistema de joc. Quan srque hi
haurà un canvi, serà quan
entrin en vigència les noves

normes de joc i modifica
cions a les mides de camp;
No ho recordo massa bé,
però algunes d'aquestes
seràn:

A partir de 7 personals, 2 tirs
A sis metres de la sistella, la
puntuació tindrà un valor de
tres punts.
Només es saltarà a lluita
quant comenci el partit, des
prés es farà per repertiment.
S'ampliarà la zona de tres

segons i en general tot el te
rreny de joc.
Tot això afavoreix als juga
dors baixos i ràpids com ho

poden serels bases.

"ELS ÀRBITRES SÓN SEM

PRE CRITICABLES- -Chichi,
quina crítica hi faries tú?

(Torna a passar-se la rná pels
cabells, que tot i essent

curts, semblen tant belluga
dissos com ell).
Penso que en general les di
ferents parts que composen
un muntatge esportiu com ho
és el Basquet, estan en un

tràmit d'evolució cap una mi

llora i perfeccionament, però
per altre banda una peça tant
important com l'arbitratge no

ho fa paral.lelament, sinó que
cada cop hi ha més incompe
tència per part seva; Aixo no

sé- massa a què es deu, però
crec que s'ho tindrien que
plantejar seriosament. Una

possible solució, seria que
d'alguna manera fessin un

entrenament continuat.
I com molt bé heu dit els ar

bits sempre són criticables.

Darrerament. Granollers tot i

que fins ara semblava que la

gent tenia més retirada yers
al Handbol, hi ha hagut una

força massificació cap al

B.asquet. La mostra la tenim
en l'obertura de dues penyes
a la nostra ciutat.

Chichi que ens sap d'aixó?
(En Chichi ens fa l'ullet)
Sóc de l'opinió que l'afició
granollerina és molt fidel i

sempre hi pots contar, són
els qui fan nous socis, i els
que potser inconscienment
ens donen moral per seguir
endavant.

L'afició com tu molt bé has

dit, és fidel i per tant deu es

tar enterada de que la tempo
rada que ve, finalitza el teu
contracte. Després... (En
Chichi ens talla amb un son

riure molt irónic, que no sa

bem qué vol dir).
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